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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
CIUTAT VELLA DEL DIA 9 DE DESEMBRE DE 2020

En l´Ajuntament de València,  de forma telemàtica, a les 19.00 hores del dia 9 de desembre
de 2020. 

Davall la Presidència de Sr. Giuseppe Grezzi, es va reunir en sessió ordinària el Consell de
Districte de la Junta Municipal de Ciutat Vella, amb l'assistència dels components del mateix; pel
Grup Compromís, Sr. Jesús María Timoneda i Timoneda, Sra. Geles Ortiz i Sr. Joan Gregori
Berenguer; pel Grup Socialista, Sr. Miguel Ángel Ramírez Milán i Sra. Rosa María Domínguez
Gómez; pel Grup Vox, Sr. Salvador Molina Gimenez; pel Grup Popular, Sr.Pablo Carreres
Gargallo , Sr. Iván Escrivá Roig i Santiago Ballester, i pel Grup Ciutadans, Sr. José Manuel Mora
Pla,actuant com a Secretària Sra. Belén Colvée Millet. 

El President pren la paraula i oberta la sessiò per la Presidència, s´examinen els assumptes
que figuren en l´orde del dia s´adopten els següents Acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
APROVACIÓ DE L´ACTA DE LA SESSIÓ DE DATA 6 D´OCTUBRE 2020

Ni havent-hi cap observació, s´aprova per unanimitat l´acta se la sessió anterior.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PROPOSTES DELS GRUPS DE TREBALL

ACTIVITATS ECONOMIQUES 

Pren la parula  Jesús Maria Timoneda i Timoneda.

"Verònica i Empar en representació de l’AA VV Amics de Velluters retiren la seua
proposta donat el moment covid que estem vivint. Queda posposada per a un moment amb
condicions millor per a realitzar-la.

Queda enllestit el projecte de la legislatura passada “Tots els camins porten al centre de
manera sostenible” , la documentació ja està presentada, pretén afavorir el consum, y que Julia
encapçala en representació de la AA Comerç Centre històric i consisteix en enganxar uns cartells
informatius dels temps i calories cremades al vindre al centre des de diferents indrets de la ciutat
utilitzant mitjans sostenibles, a peu, en bicicleta, transport públic. Pretén convidar a la ciutadania
a passejar

Amics del Carme retira també la seua proposta per ser un projecte que se n´ix de les
capacitats i pressupost del grup de treball.

Julia pregunta sobre la possibilitat d’unir els pressupostos dels grups d’Urbanisme i el
nostre  i així guanyar en quantitat per a fer una campanya de bonus de compra en el districte, per
a  a f a v o r i r  e l  c o n s u m .
El coordinador consulta amb la regidoria de comerç i li comunica que serà esta regidoria qui
abastirà el projecte dels bonus de compra amb un major pressupost.

També sol·licita el mateix per a llums nadalenques i la resposta és la mateixa des de la
regidoria de cultura festiva.

Des d’Amics de Velluters es prega cercar solucions per a tancar les activitats d’hostaleria
de determinats carrers del barri de Velluters, per tots coneguts i que afavoreixen el consum i
tràfic d’estupefaent així com la pràctica de la prostitució, arribant a produir-se cues de clientela al
carrer amb presència de menors d’edat. El coordinador del grup informa que s’ha passat la
informació a la regidoria d’Activitats Econòmiques proposant solucions com la de afavorir
l’establiment d’activitats molt populars dirigides des del consistori en baixos de estos carrers i
d’esta manera espantar a la clientela.  Abanda de persistir amb les actuacions que estan portant
tant la policia com els serveis socials velant en tot moment pels drets de les meretrius i els seus
fills."

BENESTAR SOCIAL.
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Pren la paraula Miguel Angel Ramirez: "El grupo de bienestar social  se reunió el dia 16
pasado.

Agradece a Verónica y Ampar, compañeras y vecinas de  Amiics de Velluters que siempre
participan en las reuniones de trabajo.

Se incide en el tema de la prostitución, con dos vertientes:

Una vertiente vecinal, ya que ellas como vecinas no tienen porque soportar ciertas cosas y
ver mermada su calidad de vida. Y una vertiente de reinserción social y solución definitiva del
problema de la prostitución desde el punto de vista social y humano. Ellas comentan que Sergi
Campillo se ha ofrecido para coordinar distintos aspectos: vertiente social, incidencia en apertura
de locales, policía, etc... Decidimos, y di mi visto bueno a que se instara al Alcalde para que
tomara las riendas y designara una o varias personas para solucionar este problema, se ha
reducido, pero esta cuestión se está   focaliza en dos centros y dos calles . Se está acotando el
problema y la resistencia es dura. Hay dificultades legales para afrontar el problema.

Se hizo llegar una carta al alcalde Joan Ribó y me gustaría saber cómo se ha quedado al
respecto."

URBANISMO .

Pren la paraula Miguel Angel Ramirez: "Rosa no puede  asistir al Consejo por problemas
de conciliación familiar y laboral, y pide disculpas.

El grupo de Urbanismo se reunió con la Vice Alcaldesa Sandra Gómez, para que les diese
información sobre las actuaciones en Ciutat Vella.

Las preocupaciones mayores, son entre otras, el acceso a la vivienda, la degradación de los
muchos solares, la accesibilidad y los apartamentos turísticos, por generar problemas de
convivencia.

En la reunión del 16 de noviembre se subió, como grupo político,   a "decidim Vlc" el
rediseño de carrer Angelicot y Triador para dar continuidad al Jardín de Guillem Sorolla. 

Queda pendiente una reunión prevista para el día 11 de enero con la Concejala de
Participación Ciudadana, Elisa Valía, asi mismo también queda pendiente una reunión con el
coordinador de turismo para un debate monográfico sobre apartamentos turísticos y cómo se está
trabajando con la Universidad Politécnica, con la furtura ordenanza. Igualmente se va cerrar
reunión con el gerente de AUMSA , para el acceso a la vivienda pública. También tiene previsto
hablar con el Consejal Sergi Campillo, sobre el nuevo sistema de recogida de residuos y la
planificación del soterramiento  y renovación de contenedores.

Agaradece a los compañeros del grupo de  cultura por haber incluido en los reconomientos
a los premios fotográficos Jarque."

CULTURA
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1.  

2.  

3.  

Pren la paraula Joan Gregori i manifesta que: " la reunió del grup de treball es va celebrar
el dia, 28 de novembre de 2020, amb el següent ordre del dia:

Repàs de l’estat de les activitats culturals aprovades en Consell de Districte del 3 d’octubre
de 2020,malgrat la pandèmia.
Propostes de nomenament dels guardonats per la Junta Municipal del districte de Ciutat
Vella per al 2020 i organització de l’acte d’entrega de premis.
Precs i preguntes.                                                                                                                     
                                                                                                                                                 
                                                                                                                      S´informa de
l’estat de la tramitació les 10 activitats aprovades en Consell de Districte anterior:

               L’activitat nº 1  no s’ha tramitat per no haverRevel.lant secrets de Ciutat Vella
entregat la documentació requerida.

         L’activitat nº 2  se demana la suspensió per part dels seusEl paseo de las tres delicias
promotors, l’Associació de veïns Amics de Velluters, per manca de possibilitat de producció
degut a les disposicions vigents de prevenció de la Covid19 en espais exteriors públics.

       L’activitat nº 3  s’ha tramitat amb regularitat i esConéixer i Estimar Ciutat Vella no no
cel.lebraran les passetjades els dies 9 de desembre,  a les 16l’ocàs de la Balansiyya Islàmica
hores; el 10 de desembre, , a les 10 hores; i l’11 de desembre, la València de Jaume I la Valentia

, a les 16’30 hores.fundacional romana

          L’activitat nº 4  s’ha tramitat i s’està produint ambMemòria viva de Ciutat Vella
normalitat.

       L’activitat nº 5 , peça de dansa contemporània s’ha tramitat amb normalitat i esSeyahat
presentarà per raons de la Covid19, no als carrers dels barris com estava previst sinó, el dia 27 de
desembre a les 12’30 hores al Centre de Cultura Contemporània del carme.

       L’activitat nº 6 , s’ha tramitat ambRecital de poesia comunicativa, vers a Ciutat Vella
normalitat i es presentarà per raons de la Covid19, no en els carrers dels barris com estava previst
sinó, el dia 22 de desembre a les 19’30 hores al saló d’actes de Ca Revolta.

       L’activitat nº 7  resta ajornada a la primavera del 2021, i en partLa banda a les places
integrada a l’activitat nº 9.

       L’activitat nº 8 , exposició gràfica s’ha tramitatEl bon veïnatge en temps de la Covid19
amb normalitat i s’inaugurarà el proper 17 de desembre a les 19’00 hores al pati del Mesó de
Morella.

         L’activitat nº 9 , es transforma en Ronda de Cant Valencià Entrega dels guardons
, deixa els carrers dels barris i es2019-2020 de la Junta Municipal de districte de Ciutat Vella

trasl.lada per motiu de la Covid19 al pati principal de la Beneficència, amb la participació de
l’Associació de Cant d’Estil Valencià i de la Unió Musical del Centre Històric, tramitada amb
normalitat i a cel.lebrar el 21 de desembre a les 19’00.
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       L’activitat nº 10 ,Visites guiades al pati medieval i spina de Sant Joan de l’Hospital
continua amb la seua tramitació a l’espera dels darrers documents administratius.

Després d’informar de la conveniència de concel.lebrar, per motius de la Covid19 l’entrega
de premis dels guardonats de la Junta de Districte corresponent a l’exercici de 2019 pendent
anteriorment juntament amb el del 2020, s’acorda i aprova la següent relació:

         Guardons nominats del 2019: Falla del Peu de la Creu i Juan Daniel Progreso.

         Guardons nominats del 2020: Bar Musical   Jimmy Glass ; Servicios Ópticos Enrique
Hurtado i Casa Taller Jose Miguel March per preservar el patrimoni cultural de barri quant a la
conservació de tallers artesans.

             Guardons corresponents als premis del concurs fotogràfic de Ciutat Vella 2020:
Pablo Fuentes y José Luis Gutiérrez.

        Guardons corresponents a ex vocals de la Junta de Districte anteriors: Clara Ferrando
pel grup Compromís; Conchín Bou pel grup Popular. Dels altres grups no tenim proposta. 

Es convida a la participació als grups de treball. L'any que ve o quan les condicions o
permeten es realitzaran les activitats de cultura pendents. A titule personal tinc experiència en el
món de la cultura, i mai havia ocorregut una cosa igual"

MOVILITAT.

Pren la parula Toni Cassola, de Amics del Carme.

"Se sol·licita reunió amb el cap de la policia local i el regidor pel tema
del desenvolupament de  les cambres de  Cuitat Vella i parlar del pla d'actuació de la policia per a
complir el reglament de cambres: càrrega i descàrrega, aparcament..."

Pren la paraula Aarón Cano:

"Estic confinat a casa.

Toni,   envia la sol·licitud de reunió. És un projecte de mobilitat i no de policia local.
Nosaltres complirem les indicacions que marque mobilitat".

Pren la Paraula Grezzi: "Estem a la vostra disposició per a fer reunió conjunta. Prenem
nota , Aaron i quedem a principis de gener a tornar a parlar."

Grezzi ofereix la paraula a la resta de grups polítics i els demana brevetat en les actuacions.

Pren la paraula Pablo J. Carreres: " Nos alegramos de que Aaron se haya podido conectar a
la reunión y desearle la mejor envolución del contagio posible.
Nos sumamos a las condolencias por el comerciante fallecido   en la calle Roger de Flor la
semana passda. 
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Igualmente queremos felicitar al ilustrador Calpurnio que, en el marco   de la activitad
organizada por Visitvalencia de realizar las postales de los diez barrios de Valencia, ha realizado
con bastante acierto la de Ciutat Vella. 

Queremos felicitar al restaurante Xanglot por ser el galardonado por el certamen de Cuina
Oberta, organizado por el Ayuntamiento de Valencia, dentro del marco de Visitvalencia, por ser
un restaurante que se encuentra en Ciutat Vella y ser el ganador de los cincuenta y cinco
restaurantes presentados, es un orgullo para la ciudad. 

Añadir nuestra enhorabuena a los seguidodores   de la Virgen, que han conseguido una
mesa petitoria en la calle Navellos, gracias a la presión mediática y social, y que ha recogido
12.000 € para la Fundacion Mainel. Gracias"

3 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000118-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTES ESL VOCALS PABLO J CARRERES GARGALLO E IVAN
ESCRIVA ROIG, EN EL SEU NOM I EN EL DEL GRUP POPULAR: AJUDA A LES
COMISSIONS FALLERES DE CIUTAT VELLA

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

MOCIÓ:

 Si una parte de esta ciudad puede presumir de ser la cuna de la fiesta de las fallas esa sin
lugar a dudas es Ciutat Vella.

 Seis barrios que concentran más de 40 comisiones falleras, muchas de ellas centenarias y
un verdadero ejemplo de trabajo, talento y supervivencia ante la adversidad.

 Unas comisiones que ven en sus agrupaciones una manera de ayudarse, de desarrollar la
fiesta de manera conjunta siendo estas un punto de encuentro donde hacer más grande la fiesta,
coordinando esfuerzos y remando juntos, especialmente en un momento tan doloroso para la
fiesta como el que vivimos.

 Un momento en el que algunas comisiones se debaten entre la espada y la pared, donde su
continuidad se ve comprometida por la situación y la falta de iniciativa de un gobierno municipal
que muy poco viene demostrando al mundo Fallero al que esta ciudad debe tanto.

 Es por ello que presentamos las siguiente:

 PROPUESTA DE ACUERDO

  ÚNICA.- Instar a los servicios municipales correspondientes del Ayuntamiento de
Valencia a permitir a las agrupaciones y comisiones fallera el uso de locales municipales en
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Ciutat Vella, con el fin de permitir la continuidad de actividades, cuando estas puedan tener lugar
de manera segura. Debido a que por culpa de esta pandemia, han visto mermadas sus capacidades
económicas para mantener sus alquileres y gastos asociados.

DEBAT:

Pren la paraula Joan Gregory:

"En primer lloc ens solidaritzem amb les falles que ho estan passant malament per culpa de
la pandèmia, i en concret les de Ciutat Vella. Hi ha tot tipus de dificultats inherents per a realitzar
activitats culturals. Unes ho estan passant pitjor que unes altres i el món de les falles no s'escapa.

En segon lloc recordar la preocupació de la Junta de Districte i el Grup de Treball de
Cultura . Volem ajudar a visualitzar i a tenir present el món de les falles i entrevistarem la
Interagrupación de falles del Barri del Carme i donarem trasllat a altres falles per a participar en
futures activitats.

La Moció és una instància genèrica. Son més de 40 les comissions que hi ha a Ciutat Vella.
Els edificis oficials estan ocupats amb les seues respectives activitats... si volen reunir-se en
l'edifici de la Junta...els edificis estan a disposició. Cada espai depèn d'una Delegació i té diferent
d i s p o n i b i l i t a t  i  n o r m a t i v a .

No podem estar en contra d'ajudar les comissions falleres, però existeix un reglament d'ocupació,
i s'ha de sol·licitar d'una manera concreta un espai concret, un horari concret i una delegació
concreta".

Pablo entiende que se entonces se aprueba.

Pren la paraula Grezzi y proposa  moció alternativa:

"El Consell de districte de Ciutat Vella dona support a aquelles comissions falleres que es
veuen necessitades de disposar d’altres espais diferents dels seus propis casals a causa de les
especials circumstàncies que afecten al seu quotidià desenvolupament, convidant-les a que
s’adrecen a les delegacions municipals que en siguen competents, sol·licitant la cessió d’ús
d’aquells espais que puguen estar disponibles per a activitats i moments concrets. Atenent sempre
a l’observació de les mesures d’aforament i sanitàries aprovades per les autoritats competents".

Pablo Carreres sol·licita que repetisca la moció alternativa

Grezzi afirma que: " les comissions q sol·liciten un espai han de posar-se en contacte amb
el servei corresponent, per a analitzar la petició, concretar l'espai, per a quantes persones i les
necessitats que tenen, tenint en compte les mesures sanitàries."

Pablo afirma que: " del que es tracta és d'ajudar les comissions falleres. Pel grup popular es
t reba l l a  a  f avor  de  l e s  comiss ions  fa l l e res . "
Grezzi afirma que: " s'han de traslladar les sol·licituds a Patrimoni."



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 9 DE DESEMBRE DE 2020 8

ACORD:

S´aprova per unanimitat la moció alternativa. 

4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000118-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTEN ELS VOLCALS PABLO J CARRERES GARGALLO E IVÁN
ESCRIVA EN EL SEU NOM I EN EL DEL GRUP POPULAR: SITUACIÓ DE LES
TERRASSES EN PLAZA DE LA VERGE.

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

MOCIÓ:

"La situación derivada de la pandemia ha ido haciendo estragos en todos los ámbitos de
nuestras vidas a todos los que vivimos, trabajamos y formamos parte del corazón de la ciudad.

Cabría esperar de un gobierno municipal mostrar la mayor sensibilidad y predisposición a
paliar los tan duros efectos tanto sociales como económicos que venimos padeciendo tanto
vecinos como comerciantes y todas aquellas personas que cada día hacen y dan sentido a Ciutat
Vella.

En lugar de ello hemos podido ver desde el inicio de la pandemia una falta absoluta de
organización, de planificación y de rumbo, y lo peor de todo, una falta insultante de sentido
común, de escucha activa y de sensibilidad para poder hacer frente a la peor crisis jamás vivida
por esta ciudad en la historia de nuestra democracia.

 Prueba de ello es la problemática suscitada con las terrazas de la plaza de la virgen cuyos
ocho locales se enfrentan a la intransigencia y falta de voluntad política en el peor momento
posible.

 Locales que ven reducidas sus terrazas en un 80% asfixiando de manera tajante las pocas
posibilidades de supervivencia que la situación y su gestión les plantea.

  Ante situaciones como está cabe altura de miras, capacidad de aportar soluciones y
alternativas, tener en cuenta la singularidad del entorno y por encima de todo ganas de trabajar y
construir.

 Por ello, presentamos las siguientes:

 PROPUESTAS DE ACUERDO
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   Instar al Ayto. de Valencia y Conselleria de Sanidad a buscar soluciones yUNICA.-
acuerdos, teniendo en cuenta la singularidad de Ciutat Vella y las peculiaridades de este tipo de
establecimientos afectados, con el fin de paliar una situación de extrema gravedad que implica el
cierre de su actividad."

DEBAT:

Pren la paraula el President:

"Senyors del Partit Popular, on han estat vostès els darrers mesos? No saben que durant el
2020 un total de 594 locals d’hostaleria han obert noves terrasses en els carrers de València
mentre que 482 locals les seues sigut ampliades? Realment pensen vostès que aquestes noves
terrasses així com les ampliacions esmentades son fruit de la improvisació, la falta d’organització
o de planificació de l’Ajuntament de València? Perquè si realment és això el que pensen i no es
tracta d’una burda estratègia política orquestrada per desgastar el Govern Municipal, demostren
vostès un desconeixement profund de l’Ajuntament que van governar durant 24 anys.

L’Ajuntament de València és plenament conscient de les dificultats a les que s’enfronta el
sector hostaler com a conseqüència de la pandèmia sanitària, és per això que, a l’objecte d’ajudar
al sector, la Regidoria d’Espai Públic va fomentar des d’un primer moment el diàleg entre la
Federació de Veïns de València, la Federació d’Hostaleria de València i la Unió Gremial.

Cristal·litzant aquestes converses en l’acord històric entre veïns i hostalers de data 15 de
maig de 2020, que ha permès a molts hostalers d’aquesta ciutat ampliar excepcionalment la seua
superfície de terrassa per així poder fer front a les conseqüències econòmiques derivades de les
limitacions establertes per les autoritats sanitàries. A més en un temps record, ja que la mitjana de
temps de contestació a les sol·licituds d’ampliació temporal de terrassa per la COVID-19 és
inferior als 7 dies. I això des de l’inici de la Fase 1 de la desescalada.

Així mateix, la Regidoria d’Espai Públic el passat 5 de juny va aprovar en la Junta de
Govern Local un pla d’inspecció de terrasses amb motiu de les ampliacions excepcionals, amb la
voluntat d’assegurar el correcte funcionament de les mesures preses i garantir que tant veïns com
hostalers veieren els seus drets garantits i respectats.

A banda de l’anterior també s’han introduït canvis per incentivar encara més l’agilització
en la concessió de nous permisos: en l’actualitat, una vegada els tècnics informen favorablement,
es procedeix a pintar la terrassa sense que particular haja d’esperar a tindre la resolució final.
Facilitant així que l’empresari puga fer ús de la seua terrassa amb independència de la
finalització de la tramitació administrativa, donant una resposta ràpida a uns professionals que no
podien ajornar el seu treball.

No obstant l’anterior, en l’entorn BIC de la plaça de la Mare de Déu a banda del legítim
interès empresarial dels hostalers n’hi han altres extrems que s’han de tenir en compte. En aquest
cas les autoritzacions concedides havien de revisar-se a l’objecte d’adaptar-les a les diferents
regulacions que s’han anat aprovant els darrers anys, com son l’Ordenança Reguladora de la
Ocupació del Domini Públic Municipal i Pla Especial de Protecció de Ciutat Vella.
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El que vostès anomenen intransigència i insensibilitat nosaltres l’anomenem complir amb
la legalitat. Se que això de complir amb la llei és quelcom nou pel Partit Popular, però segur que
sentència rere sentència s’acaben acostumant.

La Delegació a la que vostès acusen d’intransigent i de no escoltar, es va reunir amb una
representació dels hostalers afectats i la Federació d’Hostaleria a l’objecte de buscar punts
d’encontre, facilitant fins i tot la presentació d’al·legacions mitjançant l’ampliació dels terminis
administratius per contestar. També s’han acceptat part de les al·legacions presentades pels
interessats, permetent en alguns casos moderar la reducció.

Però el diàleg no faculta a l’administració a infringir la normativa d’aplicació per matèria o
situació. Els límits màxims d’ocupació establerts en l’Ordenança Municipal s’han de respectar,
també les els tres metres destinats a àrees de protecció lliures d’ocupació respecte dels BIC així
com els tres metres d’ample de banda de vianants dels entorns BIC que estableix el PEP de
Ciutat Vella. I això hem fet, adequar l’ocupació a la normativa vigent.

Amb l’exposat anteriorment queda palès que “la falta absoluta d’organització, de
planificació i de rumb”, així com la “intransigència i falta de voluntat política” és quelcom que
només existeix en la seua ment, ja que aquest consistori ha treballat de valent per donar suport a
l’activitat hostalera i garantir tant les mesures de distància i seguretat, com els drets de la
ciutadania i el compliment de la llei.

Per tot això, votem en contra de la moció."

El vocal Pablo Carreres replica: " Veig que mancada sensibilitat i voluntat política. Jo no
parle d'una altra València, jo parle d'aquests 8 locals a l'entorn de la plaça de la  Mare de Deu. El
que sol·licitem és un poca de normalitat, ens poden estar escoltant els afectats dels negocis. Fa
menys d'un any el Sr. Galiana aprovava els mercadets a l'entorn de la Llotja amb una distància de
menys d'1 metre."

Toni Cassola, insisteix a arreglar les incidències informàtiques.

Grezzi afirma que: "La contestació s'ha efectuat des de la Regidoria competent i es posa de
manifest que a l'hora d'abordar aquesta qüestió ha tingut  vàries reunions amb els afectats. Però
s'ha de complir la llei. S'ha fet un gran esforç però ha prevalgut la legalitat i s'ha informat els
afectats. On es podia i no es eia afectat pel PEP de Ciutat Vella, s'ha ampliat la superfície de la
terrassa. S´ha prevalgut la legalitat"

Grezzi comunica que Rosa Dominguez s'incorpora al Consell.

ACORD:

Es procedeix a la votació.

Vots a favor: 4

Vots en contra: 5
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Se rebutja la proposta .

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000118-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTEN ELS VOCALS PABLO J CARRERES E IVÁN ESCRIVA EN
EL SEU NOM I EN EL DEL GRUP POPULAR: SUPOR AL COMERÇ CIUTAT VELLA

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

MOCIÓ:

 "En el pasado consejo de distrito, ya alertamos que el pequeño comercio de Ciutat Vella
están sufriendo la tormenta perfecta, debido a la peatonalización de la plaza, la baja calidad der
servicio de transporte público y la crisis del COVID 19.

 Hemos podido constatar que el pequeño comercio de Ciutat Vella está sufriendo, si cabe,
mayor bajada de ventas que el resto de comercios de la ciudad y por ello hay que prestar mayor
atención

 Por tanto, hay que ayudar a los comerciantes a que mantengan la sus persianas abiertas y
por ende, los barrios vivos.

 La concejalía de comercio debería prestar mayor atención a los problemas que sufren y
ayudarles de verdad, pues presupuestar ayudas y subvenciones al comercio por importe de 1,9
millones para toda la ciudad en el presupuesto de 2021, cuando este mismo año se lleva
ejecutado 2,1 millones es una broma de mal gusto.

 Por todo lo expuesto, realizamos las siguientes

 PROPUESTAS DE ACUERDO

   Instar a la Concejalía de Comercio y Abastecimiento a la elaboración de unPRIMERA.-
“Plan estratégico comercial para Ciutat Vella que guíe a nuestro tejido productivo para ser más
competitivos.

   Instar a la Concejalía de Comercio y Abastecimiento a que destine unaSEGUNDO.-
partida presupuestaria específica de ayudas o subvenciones al comercio de Ciutat Vella, ya que
son los que más están sufriendo."

DEBAT:

Pren la paraula Giuseppe Grezzi, resposta facilitada per la delegació de comerç:

"Es una broma de mal gusto es que los representantes del Partido Popular manipulen los
datos o no sepa leerlos.
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Cuando entramos a gobernar en 2015 el presupuesto para ayudas directas al comercio era
de cero euros; para 2021 tendremos 1,9 millones para el comercio.

A eso hay que añadir las ayudas al Mercado Central y al Mercado del Cabañal, que es lo
que da el total de 2,1 millones ejecutados de los que los representantes del Partido Popular tildan
de mal gusto.

Cabe recordar que fue el Partido Popular el que impulsó e instauró CINCO Zonas de Gran
Afluencia Turística que laminó el pequeño comercio de la ciudad y precarizó la calidad laboral
de los trabajadores de los centros comerciales. Eso sí que es de mal gusto.

La concejalía de comercio, en un giro de políticas desde 2015, ha hecho este 2020
campañas como “Amunt eixes persianes”, “Més Mercat”, “Sant Dionís” y ahora lanzará la
tradicional de “Navidad”, junto con una de Mercavalència que se llamará “Pregunta”. No ha
habido otro gobierno que haya apostado tanto por el pequeño comercio.

Sobre la elaboración de un plan estratégico solo para Ciutat Vella debemos rechazar la
solicitud en tanto que el Gobierno tiene el compromiso de realizar un Plan Estratégico para todo
el tejido comercial de la ciudad y no solo para el centro. El último plan elaborado por el Partido
Popular acabó en un cajón sin aplicarse.

Sobre la creación de ayudas específicas solo para Ciutat Vella cabe también rechazarla en
tanto que “son los que más están sufriendo” es una valoración que no es real. ¿O acaso no está
sufriendo más la venta no sedentaria que tuvo prohibido salir a la calle a vender? Para ellos y
también para los Mercados Municipales sacamos una partida específica de ayudas por primera
vez.

En todo caso este año el 100% de los comercios que pidieron ayudas de la concejalía de
comercio se la llevaron. Además de las ayudas que suelen salir de la concejalía de turismo y que
prácticamente son para Ciutat Vella.

Pren la paraula Iván Escrivá: " Tot es basa en la gestió del PP i el PP ja no està governant.
Això sí que és una broma de mal gust."

Jose Manuel Mora, del grup Ciudadanos no es pot connectar a la reunió per incidències
informàtiques. 

Pablo Carreres, incideix: "Pregunten als comerciants que és el que han rebut. No han rebut
res. Se senten abandonats. És de mal gust respondre amb dades anteriors

Igualment és de mal gust utilitzar la informació de la campanya " Made in València" que
es va fer per a incentivar el comerç en tota la ciutat. Aquesta informació s'ha utilitzat per a atacar
una campanya molt ben rebuda pels comerciants".

Grezzi afirma que la contestació s'ha efectuat des de la Regidoria competent. 

ACORD:
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Es procedeix a la votació.

Vots a favor: 4

Vots en contra: 5

Se rebutja la proposta .

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000118-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTEN ELS VOCALS PABLO J CARRERES GARGALLO E IVÁN
ESCRIVA: ACTUACIÓ POLICIAL EN CIUTAT VELLA

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

MOCIÓ:

  "En el pasado consejo de distrito presentamos una moción para solucionar el problema
existente en el barrio de Velluters. Pues desde la pasada legislatura, estamos observando un
aumento paulatino y sistemático de la mendicidad, prostitución y menudeo de drogas en el
entorno del Barrio.

 El problema, lejos de erradicarse, sigue en aumento y resulta francamente preocupante. Es
más, en la calle Viana y Balmes, presumiblemente se han reabierto locales de dudosa actividad
comercial.

  Los vecinos de los barrios están cansados de sufrir constantemente la algarabía de
personas ebrias durante las madrugadas, afectando seriamente al derecho al descanso.

Por todo ello, insistimos de nuevo con las siguientes:

 

PROPUESTAS DE ACUERDO

PRIMERA.- Que se solicite una actuación policial urgente y coordinada entre la Policia
Local de Valencia (PLV) y el Cuerpo Nacional de Policia (CNP) para poner fin al menudeo de
droga y prostitución.

SEGUNDA.- Que desde el Ayuntamiento de Valencia se inste a la Delegación del
Gobierno para que se incremente el número de efectivos de la Policía Nacional en aquellos
barrios de la ciudad de Valencia, y especialmente en los barrios de Velluters y Mercat, en los que
se está registrando aumentos preocupantes de prostitución y menudeo de droga.
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TERCERA.- Que se refuerce o recupere la presencia de la Policía de barrio en las zonas
afectadas para disuadir a los delincuentes tanto del robo en viviendas como de los robos en la
calle."

DEBAT:

Toma la alabra Aaron Cano:

"La Policia de proximidad está activada desde mes de octubre. El Partido Popular tiene que
explicar como dejó la situación de la plantilla. Estoy deseando que presenten una moción con
propuesta de acuerdo real y no con propuesta de acuerdo ficticia.

Parece que tienen una preocupación por la situación de la plantilla de la policía local. Son
sensibles, pero cuando están en la oposición.

La Policía Local se recupera a primeros de octubre, ha tenido más de 400 actuaciones en
los últims meses en el barrio de Velluters. Decir que se está incrementado la prostitucion o el
tráfico de dorgas no es cierto. Hay que decir qué locales se abren, dónde se abren y cuándo se
abren. Si una actividad es ilicta, la policía tiene que actuar.

La coordinación con la Delegación de Gobierno es constante y habitual, han habido
actuaciones conjuntas. Que me digan que de madrugada y en pleno toque de queda hay
algarabía... no hay nada.

La policía local tiene un puesto permanente y estático en esta zona de Ciutat Vella.

Hemos pasado  de  hablar de números inconcretos de las calle Balmes o Diana, a números
concretos. Afortunadamente se ha reducido, aunque queda prostitución, no se puede negar. Lo
que se hace es una lucha contra el cliente ya que la prstitución no es ilegal". 

Solicita la palabra Santiago Ballester. 

Grezzi insiste en que es un espacio participativo, solicita brevedad.

Toma la palabra Santiago Ballester:

"Por alusiones tenía que intervenir, seré breve.

Lo primero desear que Aarón se recupere pronto y lo veamos en el Pleno.

En segundo lugar, y qué gente hay ahora desempeñando su función, sí es cierto que se ha
recuperado la policía de barrio, pero tiene que decir que cantidad existía antes y que gente hay
ahora desempañando su función.

Respecto a que está deseando que se presenten mociones en el pleno, hemos presentado
varias.

De cómo dejó el PP la policía de Valencia, se dejó con 1800 personas y un ratio de 2,1%.
Pregunte a Zapatero porqué ha ido mermendo el cuerpo de policía de Valenica. Presentaremos
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una moción en el Ayuntamiento de Valencia con mucho gusto y más en concreto sobre el tema
de Velluters. "

Pren la paraula Amics de Velluers:.

"Els únics que estan al carrer son la Policía Local, encara que volguérem que foren més. Hi
ha una nova prostitució que ve de locals que han estat tancats. Ha canviat totalment l'organització
i l'ordenació. A més del que fa la policia, necessitem, com ha dit Miguel Angel i hem dit per
carta, una persona que coordine les actuacions necessàries, perquè la solució siga possible. No és
només actuació de policia, o d'activitats, o de Serveis Socials, estan tots implicats, és una
coordinació entre tots. Una de les propostes portades a Decidim VLC, és donar eixida a totes
aquestes persones que estan al carrer."

Grezzi, agraeix les intervencions i la paciència.

Pren la paraula Verónica de Amics de Velluters:  " En les anteriors reunions ja sol·licitem
un coordinador, i no se'ns ha donat resposta, no sabem per què."

Grezzi: " No conec la situació, ací està Aaron i Miguel Angel, es podria tramitar a través
del grup de treball"

Pren la paraula Miguel Angel. "Hay que coger el toro por los cuernos. Lo que piden es
muy sensato. Pensé que tú Grezzi, como Presidente lo podrías coordinar. Joan Ribó también
podría. Se pide una coordinación real a nivel de Concejalías. Queda muy poco para solucionar el
problema. No tiene nada que ver con la época del Partido Popular. Lo que piden el legítimo y
sensato".

Pren la paraula Aarón Cano: "En las últimas fechas me he reunido con "médicos del
mundo", ONG del Ayuntamiento, para trabajar con las mujeres que ejercen la prostitución y la
primera unidad de distrito, encaragada de la zona centro1 Hemos hablado con Actividades, para
afrontar actuaciones policiales que no conviene relatar antes de tiempo. La presencia de la policía
en la calle es activa y proactiva.

Presidente me gustría que me enviara el acta de esta Junta, me extrañaba que no apareciera
Zapatero en un sitio  dónde está el PP. Mal gusto unos y otros, Sr. Ballester, con el aprecio que le
tengo: 1800 personas en la policía local de Valencia en 2015 . ¿Lo puede reflejar en Acta?. La
RPT no significa que estén cubiertas las plazas."

Grezzi sol·licita que no s'allargue el debat.

Aaron insisteix: "La moción del PP sobre la plantilla de la policía local en Valencia se
puede presentar en diciembre. Me gustraía que me llegara el acta, los 1800 policías, me ha
llegado"

Pren la paraula Jesús Timoneda:

" Des de Amics de Velluters s'ha sol·licitat veure si es pot fer alguna cosa des del Servei
d'Activitats de l'Ajuntament i ens responen que té reunions periòdiques amb Amics de Velluters,
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s'estan estan seguint les activitats que s'exerceixen, hi ha 1 o 2 en actiu al carrer. Hi ha un
seguiment molt pròxim, cal veure si es compleix la legalitat, eixida de fums..., ja que no está clar
que es puga tancar una activitat que complisca la legalitat. Es planteja la solució de crear
activitats que espanten la clientela. Idea que s'ha dirigit al grup d'activitats des del grup de
t r e b a l l . "

 ACORD:

Votos a favor: 3.

Votos en contra: 5

Se rebutja la proposta .

7 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES DEL VOCALS

8 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÍNALS

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les 21,00 h, la Presidència alça la sessió, de
la qual s´estén la present acta que firma el Sr. President i jo, la Secretaria, certifique..

EL PRESIDENT                                                               LA SECRETARIA


